

Notulen OC Bachelor 15 juni 2023

Aanwezig:

Willem-Jan Kortleven (voorzitter),

Ivonne Cune-Noten, Eefje Markus

en

Abelicia Gonçalves (secretaris).

1. Opening

Willem-Jan opent de vergadering en verwelkomt iedereen.

2. Intern overleg

Door technische problemen met het scherm heeft er geen intern overleg plaatsgevonden.

3. Vaststelling agenda

Er zijn geen opmerkingen bij de agenda en deze wordt vastgesteld.

4. Verslag OC Bachelor 9 maart/15 mei 2023

9 maart 2023

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag en deze wordt vastgesteld. Alle acties zijn afgehandeld/opgepakt.

15 mei 2023

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag en deze wordt vastgesteld.

Voortgang acties:

1. Studentlid geeft een terugkoppeling van het gesprek met Selina Haledo: de complexiteit van de vakevaluatieformulieren wordt erkend. Afsproken is dat de subcommissie een advies schrijft en deze naar de opleidingsdirecteur mailt (**actie**). Docentlid biedt aan om mee te schrijven.
2. Afgehandeld.
3. Afgehandeld.
4. De secretaris meldt dat eerdere wensen ten aanzien van de website van de opleidingscommissie waren het publiceren van geanonimiseerde verslagen, de agenda en een lijst met namen van OC-leden. Ook was er de wens om een algemeen emailadres voor de opleidingscommissie op de website te vermelden.
5. Ivonne pakt dit op.
6. Ivonne pakt dit op.
7. Zie agendapunt 5.

4a. Mededelingen

Ivonne heeft een aantal mededelingen:

- Zij vervangt tijdelijk Tessa van Schendel omdat die is uitgevallen.
- Het BSA gaat naar 30 EC in het eerste jaar. Het bestuur werkt scenario's uit hoe hiermee om te gaan. Op de faculteit wordt er nagedacht over de invulling van het slimmer academisch jaar. Studentlid vraagt hoe het bestuur denkt over het verlagen van het BSA. Ivonne reageert

dat het bestuur graag 60 EC had gehouden en het zelf had willen bepalen. Eefje vult aan: de beroepenveldcommissie (vertegenwoordigers van bedrijven waar onze studenten gaan werken) is ook tegen een verlagen van het BSA. Ook zij vinden dat universiteiten dit zelf moeten bepalen.

- Er is een denktank Chat GPT opgericht die gaat kijken hoe om te gaan met Chat GPT op de langere termijn. Studenten en opleidingscommissies zullen ook uitgenodigd worden hieraan deel te nemen. Docentlid vraagt of er al fraudegevallen bekend zijn. Willem-Jan bevestigt dit.

5. OER

De OC loopt de inhoudelijke wijzigingsvoorstellen en redactiewijzigingen die de vorige vergadering niet besproken zijn door. De OC heeft geen bezwaar.

Ten aanzien van wijzigingsvoorstel 1 vroeg de OC in de laatste vergadering of het mogelijk is dat studenten bij de studieadviseur aangeven welke persoonlijke informatie wel of niet wordt gedeeld met de examencommissie. Ivonne meldt dat aan de privacy officer van ESL de vraag is voorgelegd of studenten mogen weigeren dat (persoonlijke) informatie/bewijsstukken die zij met de studieadviseurs hebben gedeeld met de examencommissie kan worden gedeeld in het kader van de BSA-procedure. De uitkomst is dat studenten in het kader van de BSA-procedure niet het recht hebben om het delen van (persoonlijke) informatie/bewijsstukken met de examencommissie te weigeren. De examencommissie dient ten behoeve van het uitvoeren van de wettelijke taak (uitbrengen van het BSA op grond van de WHW) over alle bekende informatie te beschikken.

Ten aanzien van de startdag OER vraagt Eefje of het na de training voldoende duidelijk was wat de rol van de OC was in de OER-procedure. De OC-leden bevestigen dit. Docentlid vraagt of elk jaar zo'n training gegeven zal worden. Eefje bevestigt dit.

6. Recht en bedrijf

Ivonne geeft een korte toelichting op de aanpassing van het vak Recht en bedrijf. Het betreft een verduidelijking van de teksten. Daarnaast wordt het onderdeel van de integratie verplaatst van deel 1 naar deel 2. In deel 2 is hier meer ruimte voor. Studentlid vraagt of het projectdossier wel blijft. Ivonne bevestigt dit. Hij wijst erop dat het plaatsen van het onderdeel integratie aan het eind van deel 2 lastig kan zijn omdat het lastig wordt om de andere rechtsgebieden terug te halen. Dit geeft meer werkdruk in deel 2. Ivonne zegt hierover dat in deel 2 integratie van meerdere rechtsgebieden aan de orde komt. Studentlid vraagt of de verhouding 30-70 onveranderd blijft. Ivonne bevestigt dit en vervolgt: de nakijktermijn van de groepsopdracht in deel 2 is verruimd.

7. Heraccreditatie

Eefje meldt dat er gehoopt werd qua planning een stuk verder te zijn met de heraccreditatie. Tessa is uitgevallen en zij schrijft normaal gesproken veel van de stukken. We streven ernaar de stukken op 3 juli gereed te hebben. Willem-Jan stelt voor een extra OC-vergadering in te plannen na 13:00 uur. De secretaris plant een extra vergadering in (**actie**).

8. Hoka

█ geeft een presentatie over studeercoaching. Ze vertelt wat de studeercoaches doen (o.a. 1-op-1 begeleiding en buddyprogramma), wat de cijfers waren van het afgelopen collegejaar (o.a. 200 studenten geholpen met gemiddeld 3 gesprekken per student), welke resultaten er zijn behaald (o.a. beoordeling individuele trajecten met gemiddeld 8,4) en wat de ontwikkelingen zijn voor 2023-2024 (o.a. uitbreiding van workshop aanbod en wisselstroom hbo). Tot slot doet █ een oproep tot het delen van ideeën of vragen met de studeercoaches.

█ geeft een terugblik en vooruitblik op JAV.

Terugblik:

- Er is een nieuwe werkgroep argumentatie. Deze vaardigheid willen we terug laten komen in pleitnota's en deeltentamens om Chat GPT tegen te gaan.
- Sinds dit jaar werken we met QR-codes voor het afnemen van mini-enquêtes tijdens een gezamenlijk invulmoment met de tutoren. Dit levert ons snel informatie op waar de coördinatoren op kunnen inspelen.
- Ten aanzien van docentprofessionalisering hadden we twee keer een training voor docenten. Nieuwe docenten kregen een online startpakket en konden deelnemen aan microlabs. Ook zijn er intervisies geweest zodat docenten van elkaar kunnen leren.

Vooruitblik:

- Bij zowel student als docent willen we de vaardigheid zelfreflectie gaan ontwikkelen.
- Feedback zal steviger neergezet worden. Waarbij het gaat om hoe studenten omgaan met feedback die ze krijgen.
- Er worden taalvaardigheidsmodules ontwikkeld voor elk blok in JAV I. Ook JAV-docenten zullen de taalmodules doorlopen. Zij krijgen training van Van Dale.
- Ten aanzien van het VMO-onderwijs zijn er gemengde behoeftes voor meer of minder onderwijs. We denken nu na over de vorm om het VMO-onderwijs te verbeteren.

Studentlid vraagt of er een verplichte taaltoets komt. █ zegt dat er een semi-verplichte taaltoets wordt ingebouwd in de Van Dale module. Studentlid complimenteert JAV III. Die is goed bevallen.

Eefje geeft een terugkoppeling van de Hoka-werkmiddag op 30 maart jl. Er zijn geen nieuwe projecten bijgekomen. Wel kwamen er drie thema's naar voren: BSA, Chat GPT en slimmer academisch jaar. Ten aanzien van Chat GPT is er een denktank opgericht over AI in het onderwijs en de gevolgen hiervan voor vaardigheden en eindkwalificaties. Daarnaast wordt er beleid ontwikkeld voor de ondersteuning van OZP-coördinatoren. BSA en slimmer academisch jaar zijn al in bestaande projecten gebudgetteerd. In de vergadering van de Faculteitsraad zal het vooral over de begroting gaan.

9. Rondvraag en afsluiting

Er zijn geen verdere vragen voor de rondvraag. Willem-Jan sluit de vergadering.

Actiepunten

Wat?	Wie?
1. Subcommissie vakevaluatieformulieren schrijft een advies over de vakevaluatieformulieren	█
2. Extra OC-vergadering inplannen op 13 juli	Abelicia

Volgende vergadering: n.t.b.